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Na osnovu clana 187 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru saobracaja i

pomorstva, gospodinu Nurkovicu, postavljam sljedece

POSLANICKO PITANJE:

Postovani ministre Nurkovicu,

Tri godine nakon pocetka radova na prvoj dionici autoputa od Smokovca do

Mateseva jasno se vidi da je odluku koju je tadasnja Vlada donijela bila

opravdana kako sa ekonomske tako i sa strane ukupnog povezivanja resursa i

kapaciteta sjevera i juga Crne Gore. Imajuci u vidu navedeno, interesuje me

kakvi su dalji planovi Vlade koji se ticu druge i ostalih dionica autoputa. Te da li

do kraja izgradnje prve dionice mozemo ocekivati nastavak radova na dionici

Matesevo - Andrijevica?

POSLANIK
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SKUPSTINA CRNE GORE

PODGORICA

U skladu sa Poslovnikom Skupstine Crne Gore, u prilogu doslavljamo odgovor na poslanicko
pitanje poslanika Milosa Nikoli6a, koje je postavljeno u pisanoj formi prije sjednice Skupstine
Crne Gore, zakazane za 18. jul 2018. godine.

8 postovanjem,
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sman Murk
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Broj: 34/18-01-5714/2
Podgorica, 19.10.2018.godine

SKUPSTINA CRNE GORE

PREDWIET: Odgovor na pitanje

U skladu sa clanom 188 stav 2 Poslovnika Skupstlne Crne Gore, za Jedanaestu - posebnu
sjednicu Prvog redovnog (proljecnjeg) zasijedanja Skupstlne Crne Gore sazvanu za 18. jul
2018. godine, poslanik g-din Milos Nikolic, dostavio je u pisanoj form] sljedece

PITANJE

"Tri godine nakon pocetka radova na prvoj dionici autoputa od Smokovca do Wlateseva jasno se
vidi da je odiuku koju je tadasnja Vlada donijela bila opravdana kako sa ekonomske tako 1 sa
strane ukupnog povezlvanja resursa I kapaciteta sjevera 1 juga Crne Gore. Imajuci u vidu
navedeno, intresuje me kakvi su daiji planovl Vlade kojl se ticu druge I ostallh dionica autoputa.
Te da li do kraja izgradnje prve dionice mozemo ocekivatl nastavak radova na dionici Matesevo-
Andrijevlca?"

Na postavljeno pitanje, Minlstarstvo saobracaja i pomorstva daje sljedecl

Odgovor

Detaljnim prostornlm pianom autoputa Bar-Boljare je, kao sto je poznato, predvidena njegova
etapna realizacija.

Kada je rljec o pripremnim akllvnostlma za reallzaclju ostallh dionica autoputa Bar-Boljare,
pored prioritetne dionice koja je u Izgradnji, u 2017. godini MInistarstvu saobracaja 1 pomorstva
su, u okvlru Berlinskog procesa, kroz mehanizam Investicionog okvira za Zapadnl Balkan
(Western Balkans Investment Framework - WBIF) odobrena bespovratna sredstava za Izradu;

1. Idejnog projekta sa pripadajucim Elaboratom procjene uticaja na zlvotnu sredinu i drustvo, za
dionlcu Matesevo-Andrijevica (3.100.000,00 €);

2. Idejnog projekta sa pripadajucim Elaboratom procjene uticaja na zlvotnu sredinu I drustvo za
dionlcu Smokovac-Tolosi-Farmacl (obilaznica oko Podgorice) (2.390.000,00 €);

3. Nove sveobuhvatne Studlje opravdanosti (ukljucujuci cost-benefit analizu) za citav autoput
Bar-Boljare (1.300.000,00 €).

Na sjednici Vlade od 8. marta 2018. godine Vlada je formlrala Ekspertsko-pregovarackl tim, kao
meduresornu radnu grupu, koja bl trebala da sagleda sve aspekte reallzaclje Projekta, predlozi
optlmalne usiove, modele 1 procedure reallzaclje 1 obavlja prlpremne aktivnosti koje ce omogucltl
pocetak uspjesne reallzaclje i ostallh dionica autoputa Bar-Boljare u skladu sa najboljom



medunarodnom praksom, i u cilju najbolje zastite interesa Investitora. Pred nama je obiman i
odgovoran posao kako bismo multidisciplinarno sagladali pripremne aktivnosti realizacije, te
definisali optimalne usiove, modele i procedure, oslanjajuci se kao i do sada prioritetno na misljenja,
stavove i preporuke struke. Prepoznali smo i znacaj regionalnog nastupa i radimo na sagledavanju
mogucnosti zajednickog nastupa sa kolegama iz Republike Srbije buduci da autoput Bar-Boljare
predstavlja dio autoputa Beograd-Juzni Jadran poznatog kao Koridor 11, i u torn cilju pristupamo
potpisivanju "Memoranduma o razumijevanju I saradnji na reaiizacljl infrastruktumih projekata
Izmedu Vlade Cme Gore i Vlade Republike Srbije".

Dana 23. marta 2018. godine Ministarstvo saobracaja i pomorstva je sa kompanijom China
Road and Bridge Corporation (CRBC) potpisalo "Memorandum o razumijevanju 1 saradnji za
projekat izgradnje autoputa Bar-BoljaYe na principima privatno-javnog partnerstva", cime
kompanija CRBC nije niclm dovedena u povlasceni polozaj. To je samo kompanija koja je prva
izrazila interesovanje za realizaclju i ostalih dionica autoputa Bar-Boljare, sto je i razumljlvo jer je Ista
vec prisutna na domacem trzistu, na Projektu.

Svoje interesovanje za realizaclju ostalih dionica autoputa Bar-Boljare osim kompanije CRBC
ispoljavaju kineske I druge kompanije. N^erujemo da ce u nastavku realizacije projekta posebno
bitl vazno prisustvo evropskih kompanija, jer raste i njlhovo Interesovanje za ovaj projekat.

Na kraju koristim priliku da i ovim putem jos jedncm pozovem sve zainteresovane subjekte da
Ispolje svoje Interesovanje i predloze svoje usiove i modele za realizaclju ostalih dionica autoputa
Bar-Boljare, na principima privatno-javnog partnerstva, na bazi najbolje medunarodne prakse, i uz
postovanje princlpa jednakog tretmana, slobodne konkurencije I nedlskriminaclje.

8 postovanjem,

n/IINISTAR

an Nurkovic


